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Zaměstnání

Sháníte posilu do svého týmu? 
Rádi byste v kolektivu přivítali 
schopného a spolehlivého člově-
ka a nedaří se ho najít i přes to, 
že máte pocit, že jste už vyčerpali 
všechny možnosti? 

Zkuste inzerovat u nás v Jih-
lavských novinách. Každý měsíc 
jsou naše noviny zdarma doručo-
vány do schránek téměř 23 tisíc 
domácností v Jihlavě a přilehlých 
částech. 

Možná právě v některé z těchto 

domácností je někdo, kdo by byl 
pro vaši firmu přínosem. 

Naše obchodní zástupkyně je 
vám k dispozici na níže uvede-
ných kontaktech, kde s vámi indi-
viduálně domluví nejlepší a nej-
efektivnější formu personálního 
inzerátu právě pro vás.

Kontakt:
Radka Mezerová

mobil: +420 732 506 426
e-mail: 

mezerova.njr@seznam.cz

Najděte ty správné lidi!

(Dokončení ze str. 1) 
Ačkoliv společnost GST sport hovořila o plánech a možnosti rozvíjení are-

álu, jeví se jejich nákup akcií po PSJ jako čistě spekulativní rozhodnutí. 
„Spekulativní cena mi vadí, ale tak to chodí,“ prohlásil mimo jiné zastupi-

tel Miroslav Tomanec (Forum Jihlava). 
Zastupitelka Eva Decroix (ODS) před hlasováním prohlásila: „Víme, co 

chceme, neprodlužujme tu chybu, je třeba najít odvahu.“ 
Pro koupi akcií se poté vyslovilo 20 hlasů, což je těsná většina. 
Pokud k odkupu akcií skutečně dojde, město získá v Teniscentru více 

než 94% podíl a bude moci skutečně rozhodovat o jeho budoucnosti.  
Do této doby vlastnilo „jen“ 52 % akcií, vzhledem ke smlouvě mezi akcio-

náři však nebylo schopno určité kroky provést, ačkoliv mělo většinu.  -pk- 

Jihlava chce akcie Teniscentra Lepší promítačka 
pro kino

Zastupitelé schválili uvolnění 2,3 
milionu korun na pořízení nového 
projektoru do velkého sálu Reform 
v kině Dukla. Město investuje ve 
svém kině Dukla dlouhodobě. Už je 
plně digitalizováno a má nejmoder-
nější zvuk.

Od loňska jsou v kině nové sedačky a 
do konce letošního roku bude zakou-
pena moderní promítačka umožňující 
i 4K rozlišení obrazu. -vd, tz-

Protihluková stěna 
na Pávově

U dálničního přivaděče na Pávo-
vě se začne ještě letos stavět pro-
tihluková stěna. Zastupitelé schvá-
lili rozpočtové opatření, kterým 
uvolnili 20 mil. korun na spolufi-
nancování výstavby a úpravy sjez-
du a nájezdu u Pávova. 

Ve spolupráci s ŘSD se bude sta-
vět delší odbočovací a připojovací 
pruh a severní a jižní část stěny.

 -vd, tz-


